
 

 

Aan het college van B en W van de gemeente Groningen 

 

Betreft: schriftelijke vragen ex. art. 42 RvO inzake leefsituatie (internationale) studentenflats en 

omwonenden Kornoeljestraat en Planetenlaan.  

 

Groningen 1 mei 2018 

 

Geacht college, 
 

In de UK (Universiteitskrant) van 13 maart 2018 was een uitgebreid artikel te lezen over de woon- en 

leefsituatie van de (internationale) studentenflat van de Stichting Studenten Huisvesting (SSH) aan de 

Kornoeljestraat (https://www.ukrant.nl/magazine/afzien-in-de-kornoeljestraat/). Hierin worden zaken als 

achterstallig onderhoud, slechte communicatie, (sociale) onveiligheid en criminaliteit beschreven. Bij een 

bezoek aan bewoners van de (internationale) studentenflat aan de Planetenlaan kreeg de SP vergelijkbare 

klachten en problemen van bewoners en omwonenden te horen.  

De SP vroeg eerder, op 9 september 2016 met Student en Stad en D66, in schriftelijke vragen aandacht voor 

en opheldering over de woon- en leefsituatie van internationale studenten. Daarnaast heeft de 

jongerenorganisatie van de SP, ROOD jong in de SP, vaker onderzoek gedaan naar het beheer en onderhoud 

door de SSH. Hierbij kwam geregeld naar voren dat de panden slecht onderhouden worden en de 

communicatie met de studenten slecht is.  

 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de SP-fractie enkele vragen aan het college van B&W: 

 

1. Is het college op de hoogte van het bovengenoemde artikel uit de Universiteitskrant? 

2. Is het college op de hoogte van het achterstallig onderhoud waar sprake van is aan de SSH-flats in 

Selwerd aan de Kornoeljestraat en in Paddepoel aan de Planetenlaan? Zo ja, wat vindt het college 

hiervan? En wat wil zij hieraan doen? Zo niet, waarom niet? 

3. Is het college op de hoogte van problemen rondom (sociale) veiligheid in en rondom de flats? Met name 

in en rondom de flats aan de Kornoeljestraat en de Planetenlaan. Zo ja, heeft het college hier een 

verklaring voor en wil het college meewerken aan oplossingen? Zo niet, waarom niet? 

4. Is het college met de SP-fractie van mening dat veiligheid en criminaliteit een breder problemen in de 

wijken Selwerd en Paddepoel is en dat hierbij met de flats aan de Kornoeljestraat en Planetenlaan 

rekening gehouden moet worden? Zo ja, op welke manier gaat het college dit doen? Zo niet, waarom 

niet? 

 

Names de SP-fractie, 

Jimmy Dijk 

https://www.ukrant.nl/magazine/afzien-in-de-kornoeljestraat/

